
 

 
 

 
 
Geacht College, 
 
Namens de fractie van VVD Dordrecht wil wij u de volgende artikel 40 vragen voorleggen m.b.t. de 
leefbaarheid in een deel van de wijk Sterrenburg. 
 
 
 
In een deel van Sterrenburg hebben de volgende organisaties woningen en panden in gebruik: 
 
Leger des Heils; bewoning door voormalig daklozen:  
Keplerweg en Castorstraat (bijlage nr. 1). 
 
Happy move, logeren; dagbesteding en individuele begeleiding van autistische jongeren en 
volwassenen: 
Keplerweg (bijlagen nr.2). 
 
Timon; ambulante begeleiding tot zelfredzaamheid als er sprake is van complexe problematiek zoals, 
zwerfjongeren, statushouders en jonge moeders.: 
Tweelingstraat en Stierstraat (bijlage nr. 3). 
 
Syndion, opvang van mensen met een beperking 
Stierstraat (bijlage nr. 4). 
 
Domus; beschermde woonvorm voor dak- en thuisloze en verslaafde mensen die nergens anders 
terecht kunnen: 
Amnesty Internationalweg (bijlage nr. 5). 
 

Wij hebben ook signalen uit de buurt gekregen dat er drugs worden gedeald en dat de mensen die 
wonen in de Domus hun dealers ontmoeten in de buurt bij de Keplerweg.  
 
We willen de volgende vragen stellen: 
 
1. Bent u zich bewust dat er zoveel organisaties panden en woningen gebruiken in deze buurt? 
 Zo ja, wat is de rol van de gemeente hierin geweest en in hoeverre zijn de bewoners 
 betrokken in dit proces? 
 
2. Begrijpt u dat de bewoners vrees hebben dat door de concentratie van bewoning en opvang 
 er een 2e situatie Kromhout/Kasperspad gaat ontstaan? 
 
3. Bent u met ons eens dat spreiding van dit soort organisaties beter is voor de leefbaarheid 
 in wijken en buurten in Dordrecht omdat te veel in een wijk een te grote druk legt op de 
 leefbaarheid en veiligheid? 
 Zo ja, wat is volgens u het maximum dat een buurt/wijk kan hebben zonder dat dat 
 onevenredig veel druk op de leefbaarheid en veiligheid in een wijk brengt.  
 Zo neen, waarom bent u van mening dat de druk op dit deel van Sterrenburg niet onevenredig 
 groot is, waar baseert u dat op en op welke wijze en met welke frequentie monitort u dat?  
 
 



 
 
4. Bent u op de hoogte van het feit dat de buurtbewoners hebben geconstateerd dat er in de 
 buurt wordt gedeald en dat dit te maken heeft met bewoners van de Domus? 
 Zo neen, wilt u zich daarvan vergewissen en de raad informeren over de bevindingen en 
 eventuele maatregelen om overlast tot een minimum te beperken. 
 Zo ja, welke eventuele maatregelen gaat u nemen om overlast tot een minimum te beperken. 
 
 
 
 
 
Met vriendelijk groet, 

12 oktober 2020 

 

Harry Peters   Peter Kwaak  John van der Net 
 


